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سرمقاله

بیا قزوین!
ادامه از صفحه یک

افرادی که مخالف سیاست لندن نسبت به 
از  از کسب اجازه  ایران هستند می توانند بعد 
وزارت کشور فراخوان بدهند و در وقتی معین 
با پلاکارد در جلوی سفارت اجتماع کنند بسیار  
محترمانه که در شان فرهنگ اسلامی و ایرانی ها 
است بر علیه انگلستان  شعار بدهند سخنرانی 
بکنند و حتی نامه اعتراض آمیز بنویسند و امضا 
متفرق  بعد  و  بدهند  سفارت  تحویل  و  کنند 
تاثیراتش در داخل و  این روش  بشوند  قطعا 
خارج خیلی بیشتر از شعارنویسی بر روی در و 
دیوار سفارت است و آن هم شعاری نظیر: بیا 

قزوین 
نویسنده محترم شعار فوق باید بداند 

این دو کلمه بزرگترین توهین به مردم فهیم 
تاریخی  از شهرهای  یکی  قزوین  است .  قزوین 
بود  کشور  این  پایتخت  دورانی  در  و  ایران 
قزوینی ها مردمی محترم هستند و بسیاری از 
شخصیت های دانشگاهی و حوزوی و نخبگان 
سیاسی ایران از این شهر برخاستند. جوک ها یا 
فحش هایی که در جامعه گفته می شود نباید 

وارد مجادلات سیاسی بشود.
هیچ بعید نیست خود انگليسی ها برای تخریب 
شخصیت ایرانی مستقیم یا غیر مستقیم مشوق 
نوشتن چنین شعارها بر روی در و دیوار باشند 
و از آن عکس و فیلم تهیه کنند و در مجامع 
بین المللی به نمایش بگذارند .این را باید بدانیم 
ایران چنین کارها را نمی پسندند  از  در خارج 
تاثیر مخالفت های منطقی و قانونی همانطور که 
در سطور جلوتر اشاره شد  خیلی بیشتر از چنین 

شعار نویسی است.
انتظار می رود مسئولان  در فضای  پایان  در 
چنین  کردن  پاک  با  هیجانی  و  غیر احساسی 

شعارها فرهنگ سیاسی ایرانیان را نشان دهد.

خبر

اخبار

کاهش نرخ فقر منتفی است

نایب رئیس فراکسیون انقلاب مجلس گفت: 
متاسفانه براساس لایحه دولت تراز عملیاتی یا 
سال  در  بودجه  هزینه   – درآمد  شکاف  همان 
آینده ۴۷۶ همت کسری خواهد داشت، رقمی 
که ماحصل اختلاف ۱۴۵۴ همتی بخش هزینه ها 

از ۹۷۸ همتی درآمدهاست. 
در  تهران  مردم  نماینده  پیرهادی  محسن 
مجلس در گفت وگو با ایلنا، درخصوص ارزیابی 
کلیات لایجه بودجه سال آینده گفت: توسعه 
گسترش  و  پایه  بیمه  براساس  خدمت  ارائه 
پوشش بیمه با شناسایی و تحت پوشش بیمه 
قرار دادن افراد فاقد بیمه پایه از سه دهک پایین 
دیگر  از  نیز  رایگان  و  فعالانه  بصورت  درآمدی 

رویکردهای مثبت لایحه سال آتی است.
روند چند  برخلاف  تاکید کرد: همچنین  وی 
سال گذشته که سهم مجموع اعتبارات حمایتی 
روند  نقدی  یارانه های  و  حمایتی  نهادهای 
کاهشی داشته در بودجه سال آتی رشد سهم 

این اعتبارات را شاهد هستیم.
مجلس با  انقلاب  فراکسیون  رئیس  نایب 
بیان اینکه با توجه به کاهش اثر شوک قیمتی 
ناشی از حذف ارز ترجیحی در سال ۱۴۰۲ و با 
فرض تداوم وضعیت موجود، نرخ تورم نسبت 
به سال جاری کمتر ولی همچنان بالای ۴۰ درصد 
خواهد بود، تصریح کرد: بر اساس پیش بینی 
سال  در  جهانی  بانک  تورم  نرخ  بودجه  لایحه 
آتی ۴۲.۶ درصد و نرخ تورم صندوق بین المللی 
پول ۴۰ درصد لحاظ شده است در حالی که در 
سال جاری این اعداد به ترتیب ۵۱.۲ و ۴۰ درصد 

بوده اند.
عضو کمیسیون امور داخلی و شوراها همچنین 
بودجه  تومان  هزارمیلیارد  رقم ۵۱۰۹  از  افزود: 
بودجه  در  تومان  هزارمیلیارد  کل کشور ۲۱۶۴ 
عمومی دولت و ۳۰۹۷ هزار میلیارد تومان برای 
شرکت های دولتی و هدفمندی یارانه ها تقسیم 
دولت  عمومی  بودجه  در بخش  و  است  شده 
که مبتنی بر دو بخش منابع – مصارف عمومی 
دولت و درآمد- مصارف اختصاصی دولت است 
به ترتیب رقم ۱۹۸۴ همت و ۱۸۰ هزار میلیارد 

تومان لحاظ شده است.
نماینده مردم تهران عنوان کرد: متاسفانه بر 
اساس لایحه دولت تراز عملیاتی یا همان شکاف 
درآمد – هزینه بودجه در سال آینده ۴۷۶ همت 
کسری خواهد داشت، رقمی که ماحصل اختلاف 
همتی   ۹۷۸ از  هزینه ها  بخش  همتی   ۱۴۵۴

درآمدهاست.
هزار   ۲۹۴ ارزش  به  توجه  داد: با  ادامه  وی 
میلیارد تومانی واگذاری دارایی مالی و رقم ۲۰۱ 
هزار میلیارد تومانی بحش تملک داریی مالی، 
لایحه بودجه سال آتی ۹۳ هزار میلیارد تومان 
بدهی برای دولت ایجاد می کند. بدهی دولت به 
معنی التهاب در بازار و نوسانات بازار سرمایه ای 

خواهد بود.
در صورت  متاسفانه  اینکه  بیان  با  پیرهادی 
تداوم وضع موجود یعنی استمرار روند نرخ رشد 
اقتصادی پایین و نرخ تورم بالا، کاهش نرخ فقر 
دور از انتظار است، تاکید کرد: نرخ فقر از سال 
۸۵ تا سال ۱۴۰۰ شیب صعودی داشته است و 
متاسفانه در هر سه مقیاس متوسط کشوری، 
از ۲۰  بیش  رشد  ما شاهد  و شهری  روستایی 
فقر  نرخ  میان  این  در  بوده ایم  فقر  درصدی 
روستایی بیشترین سهم را دارد و از ۱۵ درصد 
رسیده   ۱۴۰۰ سال  در  درصد   ۳۶ به   ۸۵ سال 
این  در  و  داشت: متاسفانه  ابراز  وی  است. 
سال ها نرخ فقر متوسط کشور به ۳۰ درصد و 

نرخ فقر شهری ۲۹ درصد رشد داشته است.

اجرای راه آهن رشت-آستارا و 
توسعه میادین نفت و گاز

با  در دیدار دستیار ویژه رئیس جمهور روسیه 
معاون اول رئیس جمهور آخرین وضعیت اجرای 
پروژه های مشترک تهران و مسکو مورد بررسی قرار 

گرفت. 
معاون اول رییس جمهور ظهر دیروز در دیدار 
»ایگور لویتین« دستیار ویژه رئیس جمهور روسیه، 
استمرار دیدارها و افزایش هماهنگی های تهران- 
های  برنامه  پیشبرد  جهت  در  گامی  را  مسکو 
مشترک دو کشور برشمرد و گفت: دیدارهای میان 
مقامات دو کشور می تواند منجر به اجرای هرچه 

سریعتر توافقات فیمابین شود.
محمد مخبر با اشاره به فراهم شدن مقدمات 
اظهار  شمال-جنوب،  کریدور  پروژه  اجرای 
امیدواری کرد با مشارکت جدی طرفین شاهد 
تسریع در اجرای این پروژه مهم و اثرگذار باشیم.
معاون اول رییس جمهور همچنین ظرفیت 
های گسترده و فرصت های استثنایی سواحل 
مکران را یادآور شد و افزود: ایران از حضور و 
مشارکت شرکتهای روسی برای ایجاد و تکمیل 
زیرساخت ها در حوزه حمل و نقل و ترانزیت 

استقبال می کند.
مخبر بر لزوم عملیاتی شدن قراردادها و توافقات 
و  تاکید  انرژی  حوزه  در  بویژه  کشور  دو  میان 
خاطرنشان کرد: اجرایی شدن توافقات و مشارکت 
دو کشور در توسعه میادین نفتی و گازی امری 
مهم و ضروری است که باید به طور جدی دنبال 

شود.
وی رفع مسائل و موانع بانکی را گامی در جهت 
توسعه همکاریهای اقتصادی و تجاری دانست و 
افزود: توافقات خوبی در این زمینه میان دو کشور 
به امضا رسیده که باید در اجرایی شدن کامل این 

توافق تسریع شود.
ایران  داد:  ادامه  جمهور  رییس  اول  معاون 
در  دو کشور  ملی  ارز  از  استفاده  با  روسیه  و 
مبادلات تجاری می توانند بخش زیادی از مسائل 
بانکی موجود را از میان بردارند و این اقدام می 
تواند به گسترش مبادلات تجاری فیمابین منجر 

شود.
با  توانند  وی خاطرنشان کرد: دو کشور می 
محصولات  تامین  زمینه  در  یکدیگر  مشارکت 
کنند  آفرینی  نقش  منطقه  سطح  در  غذایی 
در  های مشترک  پروژه  و  ها  اجرای طرح  با  و 
زمینه های مختلف نظیر تولید خودرو، سطح 
همکاریهای تجاری و اقتصادی فیمابین را ارتقاء 

دهند.
ایگور لویتین دستیار ویژه رئیس فدراسیون روسیه 
نیز در این دیدار، تعاملات گسترده میان دو کشور 
را راهگشا و موثر در تحقق اهداف مشترک توصیف 
کرد و گفت: در این سفر از پروژه راه آهن رشت- 
آستارا و بندر کاسپین بازدید خواهم کرد تا تصویر 

دقیقی از روند اجرای پروژه داشته باشم.
وی با اشاره به دیدار خود با رئیس کل مرکزی 
جمهوری اسلامی ایران افزود: شخصا روند همکاری 
بانک های مرکزی دو کشور را پیگیری و دنبال می 
دو  میان  شده  امضا  موافقتنامه  امیدوارم  و  کنم 

کشور هرچه سریعتر اجرا شود.

کلیات بودجه 1402 تصویب شد
کمیسیون  در  سال ۱۴۰۲  بودجه  لایحه  کلیات 

تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۲ تصویب شد. 
بودجه ۱۴۰۲  لایحه  تلفیق  کمیسیون  اعضای 
از روز شنبه به بررسی کلیات لایحه بودجه سال 
آینده پرداختند و امروز کلیات به رای اعضای تلفیق 

گذاشته شد.
در همین رابطه در جلسه عصر دیروز نمایندگان 
عضو کمیسیون تلفیق ابتدا توضیحات و دفاعیات 
میرکاظمی رییس سازمان برنامه و بودجه را استماع 
کردند. سپس نمایندگان مخالف و موافق نظراتشان 
را بیان کرده و سپس درباره کلیات رای گیری شد.

بر این اساس کلیات لایحه بودجه ۱۴۰۲ با ۲۸ رای 
موافق، ۱۱ رای مخالف و ۲ رای ممتنع در کمیسیون 

تلفیق تصویب شد.
در   ۱۴۰۲ بودجه  لایحه  کلیات  تصویب  با 
کمیسیون تلفیق، گزارش این کمیسیون به صحن 
جلسه  کار  دستور  در  تا  شود  می  ارجاع  علنی 
یکشنبه )۲ بهمن( مجلس قرار گیرد. در صورت 
تصویب کلیات در مجلس، کمیسیون تلفیق وارد 
بررسی جزییات لایحه بودجه می شود؛ در غیر این 
صورت لایحه برای اعمال اصلاحات به دولت ارجاع 

خواهد شد.

غلامحسین محسنی اژه ای، روز گذشته )۲۷ دی( 
تعزیرات  سازمان  مدیران  جمع  در  سخنانی  طی 
حکومتی، ضمن اشاره به سیر تأسیس این سازمان 
و تطوراتی که در مقررات و قوانین ناظر بر آن طی 
چهار دهه اخیر ایجاد شده است، اظهار کرد: در 
سال ۱۳۶۲ در اثنای جنگ تحمیلی بنا بر درخواست 
مسئولان اجرایی وقت و به منظور تسهیل و تسریع 
در پیگیری و رسیدگی به امور مبتنی بر کنترل بازار و 
جلوگیری از تخلفات صنفی در راستای منافع مردم و 
مصرف کنندگان، سازمات تعزیرات حکومتی تأسیس 

شد. 
رئیس دستگاه قضا با اشاره به مباحثی که در مجمع 
و  ساختار  خصوص  در  نظام  مصلحت  تشخیص 
کارکرد سازمان تعزیرات حکومتی در همان نخستین 
سال های تأسیس این سازمان مطرح و مطمح نظر 
قانون اساسی، مسئولیت و  با  بود، گفت: مطابق 
شأن رسیدگی به جرائم در حیطه اختیارات و وظایف 
قوه قضاییه است؛ لذا تاکید قانونی شده است که 
سازمان تعزیرات حکومتی به حوزه تخلفات رخ داده 
در بازار و اصناف ورود و رسیدگی کند؛ بر همین 
اساس ضروری است آسیب شناسی مدونّ و متقنی 

در خصوص این مبحث صورت گیرد.  
تفکیک  مبحث  به  ادامه  در  قضائیه  قوه  رئیس 
دو مقوله »نظارت« و »بازرسی« در حوزه تعزیرات 
حکومتی اشاره کرد و گفت: دو مقوله »نظارت« و 
»بازرسی« باید حتماً زیرنظر یک دستگاه باشد؛ یا 
آنکه دستگاه های متولی این دو حوزه، دارای ارتباطات 

تنگاتنگ و شفاف با یکدیگر باشند.
رئیس دستگاه قضایی در ادامه به بیان نکاتی در 
باب موضوعات و مقوله هایی ناظر بر »احکام غیابی 
صادره در شعب تعزیرات«، »واخواهی این احکام 
غیابی«،»احکام بدوی قطعی در شعب تعزیرات«، 
»موارد نقض احکام قابل اعتراض در تعزیرات« و 

»پرونده های مسن در تعزیرات« پرداخت.
قضائیه  قوه  در  ما  گفت:  قضا  دستگاه  رئیس 
پرونده ای را »مسن« می نامیم که از زمان تشکیل 
تا به نتیجه رسیدن آن، بیش از یکسال صرف شده 
باشد؛ بر همین اساس ترتیباتی را اتخاذ کرده ایم که 
از میزان این قبیل پرونده ها بکاهیم؛ شما در سازمان 
تعزیرات نیز باید در این راستا تدابیر لازم را اتخاذ 

کنید.
بر  ناظر  آمارهای  به  اشاره  با  قضائیه  قوه  رئیس 
و  مختومه«  »پرونده های  ورودی«،  »پرونده های 
»مجموع وصولی تعزیرات حکومتی«، تصریح کرد: 
باید سهم پرونده های مختومه در مجموع وصولی 

تعزیرات حکومتی مشخص شود.
محسنی اژه ای در ادامه با اشاره به مقوله اختلافاتی 
که بعضاً در مبحث صلاحیت های رسیدگی، میان 
شعب و بخش های سازمان تعزیرات و مراجع قضایی 
وجود دارد، از جمله تبصره ۶ ماده ۳ »قانون مربوط 
به مقررات امور پزشکی و دارویی و مواد خوردنی و 
آشامیدنی« گفت: مسئولان سازمان تعزیرات تمامی 

موارد اختلافی و موارد ناظر بر برداشت های متفاوت 
از قانون را احصاء کرده و به ما در قوه قضاییه اعلام 
کنند تا ما نسبت به رفع یا تغییر یا اصلاح آنها اقدام 
صلاحیت های  در  بعضاً  که  اختلافاتی  این  کنیم؛ 
رسیدگی میان تعزیرات حکومتی و مراجع قضایی 
بعضاً  و  کار  حجم  افزایش  سبب  می شود  ایجاد 
متضرر شدن مردم می شود؛ لذا من بر حل این موارد 
اختلافی تاکید دارم؛ این مقوله بعضاً سبب می شود 
که یک پرونده در دو مرجع رسیدگی شود؛ ما نمونه 
داشته ایم که پرونده ای هم در تعزیرات و هم با وجه 
دیگری در دادگستری مورد رسیدگی و صدور حکم 

قرار گرفته است.
به  اشاره  با  ادامه  در  قضائیه  قوه  رئیس 
حیث  از  تعزیرات  سازمان  که  محدودیت هایی 
امکانات با آن مواجه است، گفت: ما در قوه قضاییه 
این آمادگی را داریم تا ظرفیت های موجود خود را در 
حد مقدور و مطابق با قوانین و مقررات، در اختیار 
سازمان تعزیرات قرار دهیم تا این سازمان در عمل 
به وظایف و مسئولیت های خود ناظر بر رسیدگی به 
تخلفات اقتصادی و صنفی در راستای منافع مردم، 

توفیقات بیشتری را حاصل کند.

رئیس قوه قضاییه با اشاره به اختیارات مطلوبی که 
سازمان تعزیرات حکومتی به موجب قانون از آنها 
برخوردار است، گفت: مسئولان سازمان تعزیرات 
حکومتی باید به خوبی کارکردها و اختیارات قانونی 
خود را برای دولتمردان تبیین کنند تا لوازم مقتضی 
جهت ایفای هر چه مطلوب تر مسئولیت تعزیرات 

حکومتی از ناحیه دولت تأمین گردد.
رئیس دستگاه قضا در ادامه به اهمیت کامل و 
جامع بودن گزارشات اولیه واصل شده به مسئولان 
تعزیرات حکومتی از ناحیه ضابطین و دیگر مراجع 
ذیصلاح، اشاره کرد و گفت: چنانچه گزارش اولیه 
واصل شده به مسئولان سازمان تعزیرات پیرامون 
یک پرونده، ناقص باشد، در مراحل بعدی رسیدگی 
به آن پرونده، مشکلاتی ایجاد می گردد؛ لذا مسئولان 
سازمان تعزیرات اقدامات و تدابیر مقتضی را برای 
پیرامون  ناقص  اولیه  گزارشات  ارسال  از  جلوگیری 
پرونده ها به این سازمان و بخش های مختلف آن، در 
دستور کار قرار دهند و در صورت لزوم مقوله آموزش 

و تذکر به ضابطین را مدنظر داشته باشند.   
رئیس دستگاه قضایی در ادامه به مقوله عفو جرائم 
متخلفین محکوم شده در شعب سازمان تعزیرات 

اشاره داشت و گفت: در برخی پرونده ها مشاهده 
می شود که فرد یا واحد محکوم شده پس از تأدیه 
مابقی  پرداخت  از  محکومیت،  جریمه  از  بخشی 
جریمه عفو می شود؛ سؤال اساسی در این فقره آن 
است که ملاک و معیار سازمان تعزیرات برای عفو 
مابقی مبلغ جریمه چیست؟ چنانچه این موضوع 
که فرد یا واحد محکوم شده در تعزیرات، پس از 
تأدیه بخشی از جریمه محکومیت از پرداخت مابفی 
آن معاف می شود، به یک رویه در سازمان تعزیرات 
تبدیل شده، این امر حتماً غلط است و باید اصلاح 

گردد.
اژه ای همچنین با اشاره به اهمیت مقوله اجرای 
شعب  در  یافته  قطعیت  احکام  دقیق  و  موقع  به 
سازمان تعزیرات، اظهار داشت: نتیجه همه اقدامات 
و زحمات صورت گرفته در به سرانجام رسیدن یک 
لذا  متبلور است؛  احکام،  اجرای  پرونده در بخش 
چنانچه یک حکم قطعیت یافته توسط شعب اجرای 
احکام به موقع و دقیق اجرا نشود، آن حکم صادره، 
و  قضائیه  قوه  لذا  داشت؛  نخواهد  را  مطلوب  اثر 
سازمان تعزیرات باید تأخیرات در اجرای احکام را 

رفع کنند. 

دیوان  مهم  وظایف  به  اشاره  با  اسلامی  رئیس مجلس شورای 
محاسبات در امور نظارتی با تأکید بر این که مردم باید در جریان 
برخی عدم  به  کنند  نظارت  آن  بر  و  باشند  و خرج کشور  دخل 
از  باید  گفت:  و  پرداخت  مهم  موضوعات  در  بودجه  تخصیص 
تخلفات پیشگیری کرد اما اگر پدیده زشت و خلاف قانونی نیز رخ 
داد بین بروز تخلف و رسیدگی به این بی قانونی باید حداقل زمان 
صرف شود که اگر نشود آفت هایی دارد و توجه کنیم که باید از 

مدیران توانمند و پاکدست صیانت کنیم. 
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی در آئین تکریم 
و معارفه رئیس کل دیوان محاسبات کشور  با بیان اینکه مجلس 
دو بال جدی و اساسی دارد که آنها ابزار و دستگاه هایی هستند 
که کار مجلس را پیش می برند و به آنها کمک کرده و ذهن و نگاه 
نمایندگان را متوجه وظایف خود می کنند، ابراز داشت: در حوزه 
قانونگذاری، مرکز پژوهش های مجلس و در حوزه نظارت دیوان 
محاسبات کشور است که به عنوان دو رکن رکین مجلس هستند 
و اگر آنها  وظایف خود را به دقت انجام دهند بسیار مؤثر خواهند 
بود که حضرت آقا نیز همین توقع را دارند که از جمله آن نظارت 
های موثر، کنترل های جدی و عالمانه است و تأکید دارند که در 

کار نظارت به جای رفتار مچ گیرانه، به شکل دستگیرانه عمل شود.
وی در ادامه با بیان اینکه ۹ شرکت قریب به ۷۰ درصد ظرفیت 
مالی را دارند، عنوان کرد: اگر به این بحث ها متمرکز شویم طبیعتا 

می توانیم این اثرگذاری را داشته باشیم.
قالیباف در ادامه با بیان اینکه نگاه من مدیریتی است و نگاه شما 
کارشناسی، تکنیکی و تاکتیکی دقیق است، عنوان کرد: امروز در 
رسیدگی ها، آمارها و داده ها، هم دخل و هم خرج مهم است. 
امروز در حوزه دخل دچار آسیب هایی هستیم. در حوزه انفال دچار 
آسیب هایی هستیم که باید به آن توجه کنیم و در این حوزه دقیق 
و برخط باشیم و باید در سطوح مختلف ملی، استانی، دستگاهی، 
اعتباری و تسهیلاتی به این موضوع نگریسته شود و این هاست که 
می تواند ما را در حوزه نظارتی مسلط کند و مجلس رسالت اصلی 

خود در این حوزه را انجام دهد.
رئیس نهاد قانونگذاری کشورمان دیوان محاسبات را نهاد مالی، 
تخصصی و حقوقی دانست و افزود: قطعاً دیوان با یک بررسی 
عالمانه و بدون سوگیری می تواند بیشترین کمک را به دولت، 
مجلس و همه مدیران کند. اگر دیوان برخط باشد قادر است از 
هر حرکت سوئی در مجموعه که به سیستم خلل وارد می کند  
پیشگیری کند و در صورت بروز هر اتفاقی می تواند به وقت و به 
جای خود به آن رسیدگی کرده و تصمیم گیری کند. البته گاهی 
آنقدر در این بحث ها تأخیر به وجود می آید که از موضوعیت 

می افتد.
وی در ادامه با بیان اینکه همینطور که تهیه گزارش های تفریغ 
بودجه پیش از زمان های مقرر یکی از کارهای خوب و جدی بود 
که در این دو سال و نیم اتفاق افتاد، عنوان کرد: البته تفریغ بودجه 
در حوزه کیفی سازی و عمق بخشی نیاز به توجه دارد و همچنین 
باید پیشنهادات کارساز در تصمیم گیری ها و نظارت و اصلاح امور 

و قانونگذاری داشته باشیم که به ما کمک کند.
قالیباف با اشاره به دنبال کردن موضوع شفافیت در مجلس، 
عنوان کرد: یکی از وظایف دیوان در این حوزه ارائه گزارش به مجلس 
و مردم است. نگاه مردمی سازی که در دیوان به عنوان مردم پایه 
بودن دنبال می شود به معنای نظارت مردم بر دستگاه های کشور 
است تا دخل و خرج را به صورت شفاف ببینند و بر آن نظارت کنند.
رئیس مجلس در ادامه با تأکید بر توجه نظارت بر اموری که 
ممکن است مغفول مانده باشد و یا اموری که در چگونگی حل آن 
راهکاری وجود ندارد، اظهار کرد: مثلاً در بخشی تخصیص بودجه 
صد و اندی درصد بود درحالی که در بخشی دیگر تخصیص بودجه 

حداقل تا آبان ماه، صفر بود آن هم در موضوع اشتغال.
وی افزود:  تنها جایی که می تواند اثربخشی تخصیص را صورت 
دهد و به موقع مجلس را مطلع کرده و جلوی ایرادات را بگیرد دیوان 
است. چرا سرگشته و بلاتکلیف باشیم و به بیرون نگاه کنیم وقتی 
دیوان محاسبات را داریم. قالیباف ادامه داد: درحقیقت شما هم در 

تأمین بودجه و درآمد آن، هم در تصویب و تفریغ بودجه می توانید 
به ما کمک کنید و هم با نظارت برخطی که قانون به شما اجازه آن را 

داده است می توانید تخصیص مؤثر را پیگیری کنید.
رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه با بیان اینکه توجه به 
حسابرسی مبتنی بر عملکرد از موضوعات مهم دیگر است، بیان 
به دنبال اصلاح ساختار بودجه هستیم و همه  داشت: ما حتماً 
امکانات خود را برای اجرای آن در برنامه ۵ ساله هفتم جمع کرده ایم 
اما همین چند نکته می تواند بخش قابل توجهی از کسری و ناترازی 
عملیاتی را اصلاح کند که برخی از آنها به دلیل عمل نکردن به قانون 
و یا سلیقه ای عمل کردن به قانون است لذا ناترازی به دلیل نبود 

منابع نیست.
وی در ادامه با اشاره به اهمیت هوشمندسازی، شفاف سازی، 
کارآمدسازی و مردمی سازی که کلید حل این مسائل بوده و باید با 
هم پیش برود، گفت: این شاخصه ها زمانی می تواند کارآمد باشد 
که بر بستر هوشمندسازی حرکت کند. من با تجربه این را عرض 
می کنم بسیاری از نابسامانی های مدیریتی، و بی انضباطی مالی 
و ضعف مدیریتی را در هر بخشی که توفیق حضور داشتم، چه از 
مجموعه وسیعی همچون قرارگاه سازندگی، چه در حوزه نیروهای 
مسلح و چه بیرون از آن در شهرداری، نیروی انتظامی و هر کجا 
که بودم با تکیه بر هوشمندسازی توانستیم برطرف کنیم و موفقیت 

هایی را کسب کنیم لذا امروز نیز باید در این مسیر حرکت کنیم.
رئیس مجلس شورای اسلامی در ادامه با بیان اینکه در حال حاضر 
معضل هایی دیده می شود که در برخی کارها که قرار است مدیران 
تصمیم گیری کنند مردد هستند که اگر این تصمیم گرفته شود چه 
اتفاقی می افتد و اگر تصمیم گیری نکنند چه می شود، عنوان کرد: 
لازمه پیشرفت و حل مشکلات گرفتن تصمیم های درست در شرایط 
ریسک است  و از این رو باید پیوند قوی میان مجریان و ناظران 
باشد و در این مسیر دلسوزی شود و زیست مؤمنانه و در عین حال 

قاطعانه و با محبت در نظر گرفته شود.

در جمع مدیران سازمان تعزیرات حکومتی مطرح شد

انتقاد اژه ای از تاخیر در اجرای احکام تعزیرات
رئیس قوه قضاییه گفت: چنانچه یک حکم قطعیت یافته توسط شعب اجرای احکام به موقع و دقیق اجرا نشود، آن حکم صادره، اثر مطلوب را نخواهد داشت؛ 

لذا قوه قضائیه و سازمان تعزیرات باید تأخیرات در اجرای احکام را رفع کنند.  

ج کشور نظارت کنندقالیباف تاکید کرد مردم در دخل و خر

اژه ای گفت: در 
برخی پرونده ها 

مشاهده می شود 
که فرد یا واحد 

محکوم شده 
پس از تأدیه 

بخشی از جریمه 
محکومیت، از 

پرداخت مابقی 
جریمه عفو 

می شود؛ سؤال 
اساسی در این 
فقره آن است 

که ملاک و معیار 
سازمان تعزیرات 
برای عفو مابقی 

مبلغ جریمه 
چیست؟

طی چند روز گذشته که دمای هوا تا ۲۰- درجه رسید و طوفان ۱۰۰ کیلومتری هم آمد، ما 
نتوانستیم نفت سفید و گاز مایع در اختیار مردم بگذاریم که در این سرما بتوانند استفاده 
کنند. با مسئولان تماس گرفتیم وزیر نفت که گوشی شان خاموش بود، آقای مخبر هم 

رد تماس کردند. 
محمد سرگزی نماینده مردم زابل، زهک و هیرمند در رابطه با مشکلات متعدد در تامین 
سوخت برای مردم این حوزه انتخابیه در روزهای اخیر با توجه به سرمای شدید هوا، 
گفت: طی چند روز گذشته که دمای هوا تا منفی ۲۰ درجه رسید و طوفان ۱۰۰ کیلومتری 
هم آمد، ما نتوانستیم نفت سفید و گاز مایع در اختیار مردم بگذاریم که در این سرما 
بتوانند استفاده کنند. شرایط آنقدر سخت بود که در روستاها هیزم و فضولات حیوانی 
می سوزاندند و الان هم شب ها بسیار سرد است اما همچنان در بحث توزیع نفت سفید 

و گاز مایع مشکل داریم.
وی ادامه داد: شما تصور کنید در یک خانه ای بچه ها چطور می توانند شرایط را طاقت 
بیاورند وقتی هیچ وسیله گرمایشی ای نیست و نفت و گاز هم که ندارند. بچه من و شما 
باشد در این شرایط سخت و سرد که شب ها یخبندان است چطور می خواهد دوام بیاورد؟

به گزارش ایلنا، وی افزود: از امشب هم دوباره توده هوای سرد می آید، دفعه قبل باران 
نیامد این بار باران هم ببارد و طوفان هم که هست، شما فکر کنید که چه شود؟

عضو کمیسیون عمران مجلس تصریح کرد: تا الان هم حرکت موثری از ناحیه دوستان 
در دستگاه های اجرایی صورت نگرفته است. شما ببینید در تربت جام دما منفی ۱۰ درجه 

شد از آقای وزیر نفت و تمام دولت بسیج شدند و گفتند کپسول گاز رایگان بدهیم، نفت 
سفید رایگان بدهیم، وزارت نفت قبوض برق را برعهده گرفت که پرداخت کند همه این ها 

را انجام دادند اما اینجا منفی ۲۰ درجه شد و هیچ کدام از این کارها را انجام ندادند.
وی افزود: آنجا را ظرف ۴۸ ساعت جمع کردند اما در حوزه سیستان و بلوچستان هنوز 
این مشکل حل نشده و تازه از امشب مصیبت و سرمای جدیدی به سر مردم می آید و 

کسی هم به فکر این مردم نیست، آقا ما مردم همین ممکلت هستیم.
سرگزی در پاسخ به سوالی درخصوص پیگیری از مسئولان اجرایی کشور در دولت 
پیرامون مشکلات مردم منطقه، گفت: بله، پیگیری کردم منتها آقای وزیر نفت که 
گوشی شان خاموش بود، آقای ]ستاد[ بحران که گوشی شان خاموش بود، با آقای مخبر 

تماس گرفتیم رد تماس کردند، همه؛ اصلا ما مانده ایم. 
وی ادامه داد: ما به خاطر کاری که در تربت جام صورت گرفت، ناراحت نیستیم. خیلی 
هم دولت را تحسین می کنیم، کار خیلی خوبی انجام دادند و باید هم انجام می دادند اما 
این مردم هم در این نقطه از کشور دارند زندگی می کنند و شرایط شان اگر بدتر از آنجا 

نباشد، بهتر از آنجا نیست؛ البته در واقعیت امر خیلی بدتر است.
عضو کمیسیون عمران افزود: شما ببینید گاز طبیعی که اصلا صفر، تمام گرمایش 
نفت سفید و گاز مایع است که نه گاز را به مردم دادیم و نه نفت سفید را؛ خب بچه های 
خودمان را بگذاریم در این شرایط و تصور کنیم که این مردم چطور باید این را طاقت 
بیاورند؟ دیشب خانمی تماس گرفت و با گریه می گفت »بچه من از سرما دارد یخ می زند، 

برای من یک دبه نفت بیاورید«.با توجه به این اتفاقات ما بمیریم بهتر از این وضعیت 
است.

روایت نماینده مردم زابل در سرمای منفی 20 درجه بدون گاز و نفت
وزیر نفت پاسخ نمی دهد؛ مخبر رد تماس می زند!
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